



الكفاءة والجودة وخدمة العملاء وواحدة من أكبر مجموعات السلاسل في العالم: هي الخصائص التي جعلت من شركة سيركاتينا المساهمة «Sircatene Spa» نقطة مرجعية في القطاع.

شركة سيركاتينا المساهمة هي شركة عائلية، تأسست في قلب واحدة من أكبر المناطق الإنتاجية في أوروبا وتتمتع بخبرة 40 عامًا تقريبًا. تتعاون مع أبرز منتجي تجهيزات قطاع الأغذية الزراعية، وصناعات المعلبات والطحن، كما أنها تعد رائدة في تصنيع سلاسل إنتاج المعجنات، والخبر، والمعلبات المحفوظة، والزيادي والأيس كريم.

تلعب منتجات سيركاتينا المساهمة في كل مجالات الصناعة الغذائية دورًا لا يتوقف فهي تضمن الكفاءة الفائقة، حيث أن سيركاتينا المساهمة مدركة تمامًا لضرورة عمل هذه السلاسل على أفضل نحو في الدورات الإنتاجية للصناعات الغذائية، حتى في حالة التغيرات الحرارية العالية المفاجئة وبالالتزام تام لقواعد القطاع الغذائي سارية المفعول.

تستخدم حلول سيركاتينا المساهمة دائمًا في كل العمليات الأساسية للمناولة والنقل داخل صناعة الأغذية وفي قطاع الأغذية الزراعية؛ حيث تندمج قدرتها في الحفاظ على معدل إنتاج ثابت مع الكفاءة المعهودة لكل مكونات السلسلة والقدرة على العمل وفقًا لقواعد الصحة الغذائية، واعتمادًا أيضًا على استخدام مواد أكثر ملائمة.

سلاسل سيركاتينا المساهمة فريدة في تصميمها، وموادها المستخدمة، ومعالجتها وطلائها؛ يتم مراقبتها في كل مراحل الإنتاج كما أنها تحظى بمعايير عالية من التخصص.

حققت الشركة هذه النتائج بفضل دراية متخصصة والنشاط المكثف لفريق فني على مستوى عالي من المهنية تسمح لهم بتصنيع منتجات تتمتع بمعايير جودة فائقة.

تستخدم مهارات وإنتاج شركة سيركاتينا في كل الحقول الصناعية، ليس فقط في صناعة الأغذية الزراعية، بل وأيضًا في صناعة السيارات والصلب والأسمنت وقطاعات أخرى عديدة.

جنبًا إلى جنب مع هيمنة مهارات شركة سيركاتينا الفنية والتقنية فهي تدعم أيضًا أنشطة الابتكار الضخمة، التي تتم بالتعاون مع مراكز البحث والجامعات، والتي تسمح لها دومًا بالتقدم في استخدام المواد، وتصميم المنتجات، وتحديد العمليات الإنتاجية.

قدرتها على تصنيع منتجات وفقًا لطلب العملاء، والتصميم وتنفيذ قطع فريدة، وكذلك قدرتها على تلبية احتياجات العميل بدقة فيما يتعلق بالخصائص الفنية، والفعالية، والكفاءة، والمتانة، والبقاء تعد مميزات يعلمها العملاء والشركاء على نطاق واسع.

تبحث شركة سيركاتينا المساهمة «Sircatene Spa» دائمًا عن وكلاء وموزعين متمسكين لتفعيل شراكة مفيدة وفتح أسواق جديدة.

Reliability and quality, customer service and one of the most comprehensive line of chains: these are the characteristics that make Sircatene Spa a benchmark of the sector.

Sircatene Spa is a family-run company boasting nearly forty-years' experience established in the heart of one of the most productive areas in Europe. It cooperates with the main plant producers of the agri-food sector, canning and mill industries, and it is also leader in the making of chains for pasta, bread, preserves, yoghurt and ice-cream production.

In any sector of the food and canning industry, Sircatene products run to guarantee the highest reliability, since Sircatene Spa knows that chains need working at their best in food production industry, also in case of remarkable change of temperatures, and fully complying with the norms in force in the food sector.

Sircatene's technological solutions have always been applied in all the most important handling and conveying operations in the food industry and agri-food sector; its capacity of keeping constant throughput combines with a well-known reliability of all the components of the chain and the ability of complying with any food hygienic norm, also on account of the most suitable materials.

Sircatene chains stand out for their design, materials, treatments and coating; they are checked in any production phase and appreciated for their high specialization standards.

The company has achieved such success thanks to well-established, specific know-how and its remarkably professional technical team with, which enable the production of high-quality products.

Sircatene's knowledge and production find their major use in all industrial environments, not only in the agri-food industry but also in the automotive, steel, concrete industries, and many other sectors.

As well as its sound technical and technological knowledge, Sircatene also boasts considerable innovation activity carried out in cooperation with research centres and universities; this enables the company to be constantly ahead in the use of materials, product engineering, production processes definition.

Its capacity of tailoring products, designing and making unique items, able to fully meet customer's technical, efficiency, reliability, sturdiness and life requirements are broadly recognized by both customers and partners.

Sircatene Spa always seeks motivated agents and distributors to start interesting partnerships and open up new markets.